
  

 

Bestyrelsesmøde nr. 12, den 23 sept. 2020   side 1 a 2 

Sted: Ishøj Golfklub. 

Tid: kl. 14:00   

Deltagere: Alice Halle (AH),  Thorkild Kristensen (TK)  Niels Jensen (NJ) Steen Randa  

Ole Sørensen (OS),  Ulrik Jansen (UJ)    og  Kristian Sørensen (KSO). 

Afbud:   

Referent: KSO 

NÆSTE MØDE: onsdag den 18. november 2020 kl. 12.00 hos Kristian. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

Mødets dagsorden: 

       1.       Godkendelse af seneste referat 

       2.       Meddelelser 

       3.       Turneringer  

       4.       Regnskab 

       5.       Næste møde 

       6.       Eventuelt 

 

 1, Godkendelse af seneste referat 

Referat nr. 11 blev godkendt. 

 

2.   Meddelelser    

HUSK at tilmelde jer til IGK Generalforsamling 2020, som afholdes i Gildbroskolens Multihal den 
30. september kl. 19.00. 

 

 

 



  

 

      Side 2 a 2 

3.   Turneringer  

Sensommerturneringen blev afviklet i ro og orden og med et godt fremmøde. 

Afslutningsturnering spilles den onsdag den 7. oktober. Der spilles stableford. 

Hvis Corona restriktionerne tillader det, vil kampen om den glade julegris blive den 2. december. 

  

 

4. Regnskab 

 Vi har nu opfyldt alle kravene fra Danske Bank, så MjølnerSeniorerne kan fortsætte med en konto 
i Danske Bank. 

Regnskabet blev gennemgået og det balancerer. 

 

5. Næste møde 

Onsdag den 18. november kl. 12:00 – Hos Kristian 

 

       

7.    Eventuelt 

Der er, blandt MjølnerSenionerne medlemmer, en stigende utilfredshed med forholdene 
omkring Cafe/restaurant og golfcenteret. Vi føler ikke at Cafe/restauranten lever op til det 
man forventer sig – f.eks. madudvalg, rimelige priser, service og åbningstider.  

Golfcenteret er meget sparsomme med informationer – f.eks. vedrørende de lovede 
omklædningsfaciliteter og de lovede justeringer af bunkers. Vi mener at selve golfbanen 
fremstår velplejet – tak til greenkeeperne. 

Vi blev enige om at skrive til Tøserne og Knægtene samt IGK`s bestyrelse om vores 
oplevelser af situationen. 
 
 

 

 

  


